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P R O T O K Ó Ł  

z  narady roboczej Sołtysów i Przewodniczących Komitetów  

Osiedlowych  w  dniu 24.04.2014 r.  

 

 

W naradzie uczestniczyli :  

- Pan Tomasz Śmietanka – Burmistrz Gminy Kozienice  

- Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych  

- Pani Małgorzata Bebelska – Z-ca Burmistrza ds. Społecznych  

- Pani Dorota Mąkosa – Wojewódzki Inspektor Inspekcji Handlowej w W-wie, 

Delegatura w Radomiu 

- Pan Stanisław Gąsior – Powiatowy Rzecznik Konsumentów 

- Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor W-łu Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i 

Środowiska 

- Pan Stanisław Siderski - Sekretarz Gminy 

- Przedstawiciele  KP Policji w Kozienicach 

- Sołtysi i Przewodniczący Komitetów Osiedlowych wg załączonej listy obecności 

Przybyłych na naradę  powitał  Sekretarz Gminy Pan Stanisław Siderski przedstawiając  

jednocześnie  program narady: 

1. Przygotowanie planu funduszu sołeckiego na 2015r. 

2. Propozycje form wydzielenia funduszu komitetom osiedlowym. 

3. Rzecznik praw konsumenta informuje. 

4. Wolne wnioski. 

 

Ad.3. Programu spotkania 

 

Pani Dorota Mąkosa zabierając głos poinformowała zebranych jakie prawa i obowiązki ma 

Inspekcja Handlowa. Są to m.in.  

- kontrole sklepów spożywczo – przemysłowych 

- sprawdzanie i wychwytywanie nieprawidłowości  

- prawidłowe wystawianie faktur 

- aktualność książeczek zdrowia pracowników placówek  

- sprawdzanie towarów pod kątem przydatności do spożycia 

- prowadzenie poradnictwa konsumenta  

Numery telefonów do Inspekcji Handlowej Delegatura w Radomiu : (48) 3627121,(48) 

3620430 – Mediator pod które można zgłaszać uwagi bądź niepokojące sytuacja takie jak: zła 

jakość i ilość tankowanego paliwa, przeterminowane towary w sprzedaży , alkohole bez 

akcyzy itp.  

Pan Stanisław Gąsior omówił sprawy dotyczące : 

- ochrony konsumentów 

-  zawierania wszelkich  umów  

- zawierania umów dot. kredytów  

- zawierania umów na usługi / remonty, które należy zawierać na piśmie ( umowa powinna 

zawierać:  nazwę firmy, czego dotyczy, cenę , termin wykonania).  

Zadeklarował swoją pomoc w rozwiązywaniu problemów związanych z wyżej omawianymi 

sprawami.  

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz Tomasz Śmietanka który: 

- podziękował Panu  Rzecznikowi za wyjaśnienie ważnych spraw dla konsumentów 

- poinformował, że przetarg na budowę  drogi 79 został rozstrzygnięty i prowadzone są 

działania  dot. weryfikacji dokumentów związanych z rozstrzygnięciem przetargu i 

podpisaniem umowy.  

- poinformował o budowie obwodnicy Góra Kalwaria.  
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- poinformował, że Rada Miejska wyraziła zgodę na  przesunięcie środków  na remonty dróg : 

w Chinowie, w Aleksandrówce  ul. Familijna, ul. Konarskiego i remont drogi w Staszowie.  

Pan Józef Cytryniak – Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 1 zaproponował aby: 

-   odpady biodegradalne odbierane były co tydzień jak w roku ubiegłym. 

- uruchomić drugą zmianę do odbioru śmieci mieszanych w długi majowy weekend, 

ponieważ jest za duża przerwa 

- zawnioskował o porządek na słupach ogłoszeniowych 

- zawnioskował na przyszłość o 6 szt. ogłoszeń, ponieważ osiedle nr 1 jest rozległe  

Pan Zygmunt Mućko – Przewodniczący Komitetu  Osiedlowego nr 2  poinformował, że na 

teren Ośrodka Sportu i Rekreacji  wtargnęła grupa agresywnie zachowującej się młodzieży w 

pobliżu urządzeń do ćwiczeń. Zgłoszenie incydentu Policji spowodowało mało aktywną 

reakcję z ich strony. 

Pan Burmistrz obiecał , że porozmawia w tej sprawie z Komendantem Policji.                                                                        

Zebrani otrzymali :  

1.  Informację  dot. II edycji ogólnopolskiego konkursu na najlepszą  wiejską stronę  

internetową „SOŁECTW@ w sieci”.  

2.  Informację dot. podsumowania I edycji „SOŁECTW@ w sieci” ogólnopolskiego  

konkursu na najlepszą wiejską stronę internetową. 

3. Pismo Wojewody Mazowieckiego Nr BW-III.020.42.2014r z dnia 2014-03-31 w/s 

ustawy z dnia 21 lutego 2014r o funduszu sołeckim.  Ustawa ta weszła w życie 20 

marca 2014r i uchyliła dotychczasową ustawę z dnia 20  lutego 2009r o funduszu 

sołeckim  

4. Obwieszczenie Burmistrza Gminy Kozienice z dnia 18 kwietnia 2014r w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do Parlamentu Europejskiego  

zarządzonych na dzień 25 maja 2014r celem poinformowania mieszkańców poprzez  

wywieszenie na tablicach ogłoszeń w swoich miejscowościach. 

5. Komunikat Mazowieckiego Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii dot. Szczepienia 

doustnego lisów wolno żyjących przeciwko wściekliźnie.  

6. Wskazówki dla mieszkańców terenów, na których zostaną wyłożone przynęty ze 

szczepionką przeciwko wściekliźnie lisów 

7. Komunikat Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w sprawie 

bezumownego użytkowania gruntów Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa 

8. Tabelę zawierającą wykaz sołectw, ilość  mieszkańców i ilość nieruchomości  gdzie 

należy wpisać ilość zbiorników bezodpływowych w  sołectwach Gminy Kozienice na 

dzień 31.12.2013r   i zwrócić do Urzędu .  

9. Zaproszenie na obchody rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja  

10. Zaproszenie na II Festiwal Muzyki Sakralnej im. Józefa Furmanika na dzień 27 

kwietnia 2014r. 

11. Zaproszenie na VII Ogólnopolski Zlot BMW serii 3 na dzień  9 – 11 maja 2014r. 

 

Ad.1.Programu spotkania 

 

Szczegółowych objaśnień nt. rozdanych materiałów udzielił Pan Sekretarz. Zwrócił 

uwagę, że  ustawa dot. funduszu sołeckiego wprowadziła zmiany między innymi  jeżeli 

pozostały środki do wykorzystania należy ponownie złożyć wniosek do Burmistrza do 

końca października z przeznaczeniem na zadania własne Gminy.   

Ponadto Pan Sekretarz poinformował że: 

-  od przyszłego roku sołectwa będą mogły składać wnioski na wspólne zadania  

podejmując stosowną uchwałę. 

- od przyszłego roku zwrot środków od Wojewody zwiększy się o 10%. 

- do końca czerwca każdego roku Rada może  uchwalić zasady zwiększania środków 

funduszu przypadających na poszczególne sołectwa. 
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Ad.2. Programu spotkania 

Pan Sekretarz zabierając głos, poruszył temat dot. wydzielenia środków na potrzeby 

komitetów osiedlowych. Po rozeznaniu padły propozycje, aby temat ten odłożyć na okres po 

wyborach samorządowych. Takie zdanie wyraziły 4 komitety osiedlowe ( Nr.2,3,4 i 6, Nr 5 

był nieobecny). 

Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 1  jest za tym, aby  nie odkładać tego tematu na 

późniejszy termin. Dodał, że na początku maja odbędzie się spotkanie w Komitecie 

Osiedlowym nr 1 i wówczas będzie mógł przedstawić wolę Rady Osiedla . 

Temat odłożono  do następnej narady.  

 

Ad.4. Programu spotkania – wolne wnioski 

 

1.Pan Leszek Matuszewski – Ryczywół wnioskuje o: 

-    wykonanie dwóch gablot oszklonych na prezentacje informacji historycznych i bieżących 

o Ryczywole – f. sołecki 

-  nawieźć grysu na miejsca wskazane przez Sołtysa 

2. Pani Krystyna Smolarczyk - Nowiny 

 - wyrównać łącznik (powybijane doły)  między ul. Nadrzeczną a Gościnną i utwardzić szlaką 

-  utwardzić kruszywem końcówkę ul. Podgórze 

3. Pani  Maria Maraszkiewicz - Opatkowice 

-  nawieźć żużla na drogi polne  

- usunąć dziurę przy drodze powiatowej przy asfalcie na moście 

- posprzątać patyki przy drodze powiatowej 

4.Pan Pan Grzegorz Kurek – Aleksandrówka 

-  remont popękanego asfaltu przy ul. Piastowskiej i Strumykowej.  

5. Pan Artur Kobus – Wola Chodkowska  

-  oczyścić pobocza przy drodze powiatowej Ryczywół-Brzóza 

- uzupełnić pobocza przy drodze powiatowej Ryczywół-Brzóza 

6. Pan Józef Cytryniak – Komitet Osiedlowy Nr 1  

-  do dnia dzisiejszego nie wycięto gałęzi przy lampie oświetlenia chodnika w okolicy ul. 

Kołłątaja 6 

- Rada Osiedla Nr 1 prosi o zamontowanie min. 2 ławek i 2 koszy przy ul. J. Pawła II. 

- Rada Osiedlowa Nr 1 prosi o odbieranie BIO co tydzień w okresie kwiecień – październik  

- do dnia dzisiejszego nie usunięto suchych akacji przy kościele ul. Głowaczowska  

7. Pan Marian Janeczek - Łuczynów 

 - oczyścić chodnik w Łuczynowie 

8. Pani Joanna Chłuda – Komitet Osiedlowy Nr 6 

-  wzmorzyć  patrole policji na placu 15 stycznia 

9. Pan Zdzisław Gregorczyk - Chinów 

-   przywieźć większą  ilość szlaki na drogi 

-  remont drogi gminnej zniszczonej przez inwestycje prowadzone przez Gminę 

Na zadane pytania i wnioski odpowiedzi udzielali : 

1.  Pan Stanisław Siderski w sprawie funduszu sołeckiego, wyjaśniając szczegółowo 

procedury związane z zaplanowanym zadaniem oraz jego rozliczeniem. 

2. Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. technicznych omówił m.in. sprawy dot.  

- zakupu paliwa oraz procedury związane z ustawą o zamówieniach publicznych  

- remontów dróg szlaką i tłuczniem 

- czyszczenia chodników i ścinki poboczy    

       3.  Pani Małgorzata Bebelska Z-ca Burmistrz ds. Społecznych zaprosiła zebranych na II                                     

            Festiwal Muzyki Sakralnej im. Józefa Furmanika, który odbędzie się 27 kwietnia 

            2014r w Kościele pw. Św. Krzyża w Kozienicach w hołdzie Janowi Pawłowi II w  

            dniu kanonizacji.  
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               Na zakończenie narady Pan Sekretarz  podziękował zebranym  za przybycie 

informując jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym dyrektorom, 

którzy dokładnie przyjrzą się wnioskom, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą 

właściwym adresatom. 

 

 

 

. 

 

 

                                                                                   Na tym protokół zakończono . 

 

Protokołowała: 

 

Celina Krakowska  

 


